
سرمربی جوانان ایران گفت: می خواهیم 
تیمی درخور لیاقت ملت ایران بسازیم.

به گزارش برنا، حســین عبــدی در گفت و 
گویی در خصوص وضعیت تیم ملی جوانان 

ایران صحبت هایی را مطرح کرد.
وی ضمن اشــاره به شرایط تیم ملی جوانان 
ایران از اهداف و برنامه های خود در این رده 
ســنی پس از موفقیت با تیم نوجوانان گفت 
تا نشــان دهد فلسفه تربیت بازیکن مستعد 
همراه با ویژگی های اخلاقی همچنان مورد 
توجه اوســت. ماحصل ایــن صحبت ها را 

ببینید: 
 سرمربی تیم ملی جوانان ایران درباره شرایط 
این تیــم در اردوی آنکارا ترکیه گفت: یکی 
از بزرگترین چالش ها، بازی های دوســتانه 
خارجی اســت که باید در جایگاه تیم ملی 
جوانــان جنین تجربه ای را بــرای بازیکنان 

ایجاد کنیم.
وی افزود: در این اردو ۱۶ بازیکن از نوجوانان 
و ۹ بازیکن جدید دیگر را به همراه آوردیم؛ 
گرچه بازیکنان پیشین رده نوجوانان را هم 
حدود ۶ - ۷ ماه در اختیار نداشتیم و پروسه 

انتخاب بازیکن هم خیلی فشرده انجام شد.
عبدی  درباره روند انتخاب بازیکنان  تیمش  
تصریح کرد: چه بســا اگر از دی ماه ســال 
۱۴۰۲ ایــن کار را آغــاز می کردیم خیلی 

راحت تر می توانستیم پیش برویم، اما به هر 
حال ۱۸ فروردین ۱۴۰۳ کار را شروع کردیم 
و کار های چندین ماهه را در کمترین فرصت 
زمانی انجام دادیم. ما در بازی های رســمی 
می توانیــم بازیکنان خــود را محک بزنیم و 
آنها را ارزیابی کنیم. ســرمربی تیم ملی ملی 
جوانان با ابراز رضایت از جمع اوری بهترین 
بازیکنان زیر ۲۰ سال کشورمان در اردو های 
اخیر گفت: خدا را شــکر در این مدت بالای 
۳۰ بازیکن را شناسایی کردیم. ۶ بازیکن در 
تیم های خودشــان در لیگ برتر بازی دارند. 
باشگاه هایشــان در این هفته های حساس 
اجازه ندادند بیایند. کسری طاهری هم لژیونر 
اســت و فقط در فیفا دی می تواند بیاید. در 
کنار نفرات اینچنینی بازیکنان جدید مستعد 
هم در تلاش هســتند که امیدوارم بتوانیم 
تیمی خوب در حد نــام ایران بازی کنند و 

افتخار آفرینی داشته باشند.
وی در پاسخ به اینکه آیا بازیکن جدید شانس 
اضافه شــدن  به این تیم را دارد، یادآور شد: 
در های تیم ملی همیشه تا روزی که اسامی را 
برای هر تورنمنت معرفی کنیم باز است. باید 
بازیکنان در یک زمان های مشخص بیایند تا 
آنها را ببینیم. اگر بازیکنان دیگر در ســطح 
نفرات فعلی هم باشند نمی توانند به ما کمک 
کنند، چون ما فعلا چنین پتانسیلی را داریم. 

باید خیلی بهتر از فعلی ها باشند. ما در نهایت 
۲۳ بازیکن را که نخبه باشند می بریم. حتی 
در تیم ما خوب ها هم جایی نخواهند داشت، 

چون جایگاه نخبه هاست.
سرمربی تیم ملی فوتبال جوانان ایران  تاکید 
کرد: از ۱۸ فروردین کار خود را آغاز کردیم و  
امروز هشتم خردادماه است. ما در این مدت 
اندک ســه اردو گذاشتیم که تنها ۶ تا هفت 
روز وقت خالی داشــتیم که در همان مدت 
هم به اســتان هایی نظیر مازندران و قزوین، 
شیراز و اصفهان سفر کردیم. حالا هم زمان 
خیلی کمی داریم، چون برنامه های فشرده ای 
داریم، اما همین کار سخت را ادامه می دهیم 
تا کسی از نظر کادر فنی پنهان نماند و همه 

را بتوانیم بررسی و آنالیز کنیم.
آیا قرار است این تیم هم مثل نوجوانان باعث 
ســرافرازی ملت فوتبالدوســت ایران شود؟ 
عبدی در پاســخ به این پرسش گفت: اینکه 
تیــم نوجوانان پس از نتایجــی که در جام 
ملت ها و ســپس جام جهانی زیر ۱۷ سال 
گرفت دوست داشتنی شده است، نظر لطف 
ملت و اصحاب محترم رســانه است. وظیفه 
خودمان را انجــام می دهیم تا تیمی متحد 
درســت کنم که باعث خوشــایندی مردم 
شود و لبخند را روی لب هایشان بیاورد. تیم 
نوجوانان را وقتی دو سال پیش جمع کردیم 

برای مسابقات آن برهه آماده نمی کردیم بلکه 
برای آینده تدبیر داشتیم.

عبدی ادامه داد: اکنون با زیر ۲۰ سال ها کار 
داریم و نسلی خواهند بود که اگر شامل لطف 
خدا شوند می توانند در بالاترین سطوح ملی 
و باشــگاهی بازی کنند. فلسفه ام این است 
در کنار بازی کردن باید اخلاق خوبی داشته 
باشــند و باعث افتخار ملت شوند. من تمام 

این ها را با همدیگر می خواهم.
سرمربی تیم ملی در خصوص سرمایه گذاری 
ســایر کشــور های منطقه در رده های پایه 
خاطرنشــان کرد: صادقانه باید صحبت کرد. 
ما نمی توانیم در مســابقه اقتصادی با آنها با 
توجه به تحریم هایی که داخل آن هســتیم 
شانسی داشــته باشیم. آنها پروسه بزرگی را 
با استفاده از مسائل اقتصادی پیش می برند 
که فکر می کنم ســرمایه گذاری درســتی 
هم می کنند، امــا ما با توجه به بضاعتی که 
داریم باید از ظرفیت نیروی انسانی خودمان 
بهتریــن بهره برداری را کنیم. در دو ســال 
گذشــته هم سختی های زیادی را کشیدیم، 
اما دنبال این بودیــم که وظیفه خودمان را 
انجام دهیم و اجازه ندهیم حاشــیه ها روی 
تیم سایه بیاندازد. اکنون هم شرایط همین 
است که سختی های زیادی داریم که شبیه 
به کشــور هایی مثل قطر، عربستان، چین و 
حتی هندوســتان هم نیست، اما دنبال این 
هستیم که به بهترین نحو با توجه به بضاعتی 

که داریم نتیجه خوب بگیریم.
وی  تاکید کرد: نظر شــخصی ام این است 
هنرمندی این نیســت که ما تمام امکانات 
را داشته باشــید و باعث افتخار شوید بلکه 
هنر اســت با توجه به بضاعتــی که وجود 
دارد بهترین عملکرد را داشــته باشــید. باز 
هم تکرار می کنم باید سرمایه گذاری شود، 
چون هزینه نیست بلکه سرمایه ای است که 
به ســود فوتبال و ورزش و در نهایت کشور 
است. به هرحال در شرایط فعلی باید تمرکز 
بالایی داشته باشیم و بتوانیم کار خودمان را 

به بهترین شکل انجام دهیم.
عبدی  در پایان خاطرنشــان کرد: امیدوارم 
با دعای خیر مردم لایق باشــیم تیم خوبی 
را درســت کنیم. امیدوارم لیاقت اطمینان 
فدراسیون محترم فوتبال و ملت شریف ایران 
را داشته باشیم. می دانم بازیکنانم لایق خیلی 
بهتر از اینها هستند و انشالله اتفاقات خوب 

رقم می خورد.

مصاحبه ستاره تیم ملی والیبال ایران 
بعد از دیدار مقابــل آرژانتین بازتاب 

زیادی در فضای مجازی داشته است.
به گزارش »ورزش ســه«، تیم ملی والیبال 
ایران در چهارمین و آخرین مسابقه خود در 
لیگ ملت های والیبال مقابل آرژانتین قرار 
گرفت و در حالی که عملکرد فوق العاده ای 
از خود ارائه داد نهایتاً با نتیجه ســه بر دو 

شکست خورد.
باخت به آرژانتین باعث شــد که تیم ملی 
والیبال ایران همچنان در حســرت کسب 
پیــروزی در لیگ ملت ها بمانــد و به قعر 
جدول این رقابت ها سقوط کند. والیبالی که 
در یک دهه اخیر بارها تاریخ سازی کرده و 
رقبای بزرگ خود را شکســت داده اما حالا 
این روزها وضعیت خوبی را تجربه نمی کند.
در این یکی دو ســال بارها شــاهد بودیم 
که بعــد از باخت های تیم ملــی بازیکنان 

آمدنــد و مصاحبه های تکراری انجام دادند. 
بعضی ها دلایل باخت تیم ملی را تشــریح 
کردند و برخی دیگر صرفاً بابت شکســت ها 
عذرخواهی کردند امــا پس از دیدار مقابل 
آرژانتین مرتضی شریفی گفتگویی با رسانه 
رســمی فدراســیون والیبال انجام داد که 

پیش از این کمتر شاهد آن بودیم.
ســتاره تیم ملــی والیبال ایران کــه اتفاقاً 
بهترین بازیکن ما در دیدار مقابل آرژانتین 
بــود در حالی که صدایش می لرزید و بغض 
کرده بود رو به دوربین گفت: »بازی خوبی 
بود و می توانســتیم برنده شویم، اما حیف 

شد. 
نمی دانم چی باید بگم، دو ســال است که 
عذرخواهی می کنیم. واقعــا نمی دانم چی 
بگم. متاســفم، ببخشــید. بازیکنان ایران 
واقعا یک دل و جنگنده هستند، اما زورمان 

نرسید و شرمنده شدیم. 

هر چی از دستمان برآید انجام می دهیم اما 
باز هم نتیجه نمی گیــرم و خودمان هم از 

شرایط ناراحت هستیم.«
این مصاحبه احساســی مرتضی شــریفی 
بازتاب زیادی در فضای مجازی داشــته و 
حتــی همان کاربرانی که بعضاً با فحاشــی 
ناراحتی خود را از عملکرد تیم ملی نشــان 

می دادند از او به خاطر این تعصبی که دارد 
تعریف و تمجید کرده اند.

تیم ملی والیبال ایــران در هفته دوم لیگ 
ملت ها کار دشــوارتری پیــش رو خواهد 
داشــت اما بازی با آرژانتین خوش بینی ها 
 را دربــاره آینــده این تیم به شــکل قابل 

توجهی افزایش داد.

سرمربی جوانان ایران:

درهای تیم ملی به روی همه نخبه ها باز است

بغض ستاره تیم ملی والیبال 

فصیحی به طور قطع سهمیه خواهد گرفت

مربــی رده های پایه تیم های ملی دوومیدانی گفــت: مدال فاطمه عیدیان در 
مسابقات قهرمانی جوانان آسیا بسیار ارزشمند بود و تصور نمی کردیم طلا بگیرد 
و پیش بینی ما این بود که سوم شود. لیلا ابراهیمی در گفت وگو با ایرنا درباره 
کســب مدال طلای فاطمه عیدیان در ماده ۴۰۰ متر با مانع قهرمانی جوانان 
آسیا در امارات اظهار داشت: طلای او اتفاق بسیار خوبی بود و باعث می شود تا 
انگیزه بسیار خوبی برای جوانان و نوجوانان ایجاد شود. البته تصور نمی کردیم 

طلا بگیرد و پیش بینی ما این بود که سوم شود.
وی افزود: طی این ســال ها، بانوان در مسابقات مختلف خوب درخشیدند. در 
مسابقات داخل سالن آسیا در تهران، دوستانی که به امارات اعزام شدند نتیجه 

خوبی کسب کردند. 
این موضوع ســبب می شــود تا مــا در رده پایه بتوانیم بهتــر تمرکز کنیم و 
فدراسیون برنامه خوبی داشته باشد و سرمایه گذاری کند تا این عزیزان بتوانند 
جای ورزشــکاران پیشکســوت و باتجربه را که در شرف بازنشستگی هستند، 
بگیرنــد. مربی تیم های ملی پایه دوومیدانی عنوان کرد: فرزانه فصیحی هم به 
طور قطع می تواند ورودی المپیــک را بگیرد. او از قبل برای خود برنامه ریزی 
شــخصی داشت که بسیار اهمیت دارد و به این باور رسیده تا ورودی المپیک 

را کسب کند.
ابراهیمی خاطر نشان کرد: رشته دوومیدانی این گونه نیست که به یکباره یک 
ورزشــکار بدرخشد بلکه باید سال ها زحمت بکشــند تا به هدف خود برسند. 
هدف شــخصی فصیحی هم مشخص بود و نتایجی که در این مدت به دست 
آورد دســت به دســت داد و به او کمک کرد تا وی به نتیجه مورد نظر برسد. 
با نتایجی که ســال گذشته فصیحی در مســابقات متعدد داشت به طور قطع 

می تواند ورودی المپیک را کسب کند.
وی یادآور شد: مســابقاتی که از جهت امتیاز کسب المپیکی یعنی امتیاز آن 
بالا باشــد، با برنامه ریزی فدراسیون، نمایندگان کشورمان اعزام خواهند شد تا 
از نظر امتیازی بتوانند به ســهمیه برسند. به طور قطع مسابقاتی که امتیاز آن 
برای ورودی المپیک بالا باشــد، برای آنها حائز اهمیت خواهد بود و می توانند 

به نتیجه دلخواه برسند.
 ابراهیمــی در خصوص هدایت همزمان تیم ملی دوومیدانی و والیبال جوانان 
توســط پدیده بلوری زاده، نیز گفت: نظر خاصــی ندارم. پدیده هم از قهرمانان 
بود و مربی باســواد، باتجربه و از جنس دوومیدانی است. فکر نمی کنم انتخاب 
بدی باشد. او هم والیبالیست و نیز قهرمان دوومیدانی و از جنس ورزش است 
و می تواند همه مسائل را از همدیگر تمیز دهد. انتخاب خوبی است و امیدوارم 

عملکرد او براساس رزومه ای که دارد خوب باشد.
وی در عیــن حال گفت: پدیده فرد باتجربه ای اســت امــا اینکه بتواند دو جا 
مدیریت کند، توانایی شــخص خودش است و باید خودش پاسخگو باشد و ما 

نمی توانیم نظری دهیم.
در حیطه والیبال کار او منظم و دقیق است و سواد این کار را دارد اما تاکنون 
در دوومیدانی کار مدیریتی او را ندیده ام تا بخواهم درباره وی اظهار نظر کنم. 
این تصمیمی بود که فدراسیون والیبال اتخاذ کرد و حتما توانایی دارد تا در دو 

بخش مدیریت کند.

دو و میدانی

ماموریت سخت پیمان فخری در المپیک 

پیمان فخری در شــرایطی از هفته آینده کارش را با تیم شمشیربازی سابر 
آغــاز می کند کــه بازیکنان به غیر از علی پاکدامــن عملکرد قابل قبولی در 

مسابقات نداشتند.
به گزارش ایســنا، تیم ملی شمشیربازی سابر ایران پس از اردوی حدودا ۵۰ 
روزه در فرانســه و حضور در دو مسابقه گرندپری سئول و جام جهانی مادرید 
به ایران برگشته است و در انتظار حضور پیمان فخری است تا برای قهرمانی 

آسیا آماده شود.
فخری جمعه نهم خرداد در ایران اســت و چند روز بعد نیز اردوی تیم ملی 
برای حضور قهرمانی آسیا ۲۰۲۴ آغاز می شود. مسابقات قهرمانی آسیا از دوم 

تیر در کویت آغاز می شود.
سابر ایران از جام جهانی گرجستان که بهمن سال گذشته برگزار شد تاکنون 
سرمربی نداشته و اکنون دوباره قرار است فخری هدایت این تیم را تا المپیک 

به دست بگیرد.
سابریســت ها بعد از قطعی شدن ســهمیه المپیک، مدت زمان زیادی را در 
فرانســه گذراندند و در دو مسابقه  شرکت کردند اما نتایج خوبی نگرفتند. در 
بخش تیمی جام جهانی اسپانیا، بازی برده را به ژاپن باختند و در نهایت مدال 

برنز سال گذشته خود را با رده دهمی عوض کردند!
عملکرد تیم ســابر در اسپانیا بیشــتر برای المپیک نگران کننده بود چراکه 
ایران با هفــت تیمی رقابت دارد که هر کدام قــدرت خاص خود را دارند و 
قطعا با این روند کار برای ایران سخت تر از المپیک توکیو خواهد بود. با توجه 
به اینکه ایران برای المپیک تیم هفتم اســت، در پاریس به احتمال زیاد باید 

مقابل آمریکا بازی کند. 
این در شــرایطی اســت که آمریکا بهترین تیم حال حاضر خــود را دارد و 

شکست دادن این تیم کار بسیار سختی خواهد بود. 
در بخش انفرادی هم اوضاع بهتر نیســت. در پنج  مسابقه ای که  سابر ایران 
بدون ســرمربی بوده تنها علی پاکدامن توانست عملکرد خوبی داشته باشد و 

یک نقره و یک برنز گرفت اما بقیه بازیکنان در حد انتظار ظاهر نشده اند.
فرزاد باهر از پنج مسابقه در چهار مسابقه نتوانست به جدول ۶۴ نفره راه یابد 
و در یک مســابقه هم که وارد جدول اصلی شــد در همان دور اول شکست 

خورد.
محمد فتوحی هم اوضاع بهتری نســبت به باهر ندارد و در ســه مسابقه در 
جدول مقدماتی حذف شــد و در دو مسابقه هم در همان دور نخست جدول 

اصلی شکست خورد.
محمد رهبری که دیگر بازیکن بســیار باتجربه ای شده است انتظار می رفت 
عملکرد متفاوت تری به عنوان نفر دوم تیم داشــته باشــد اما او هم روزهای 

خوبی را پشت سر نمی گذارد.
رهبری در سه مسابقه در جدول مقدماتی حذف شد و در بقیه مسابقات هم 

نهایتا تا مرحله یک شانزدهم نهایی بالا آماده است.
هــر کدام از این بازیکنان رزومه بلندی از حضور در مســابقات مختلف دارند 
بنابراین حذف شــدن در جدول مقدماتی یا حذف زودهنگام از جدول اصلی 
نتیجه ای نیست که از آنها انتظار می رود به ویژه اینکه این بازیکنان قرار است 
در المپیک بازی کنند و دیگر باید متفاوت  از هر آنچه قبلا بودند، ظاهر شوند. 
پیمان فخری تیم ســابر را با این شرایط تحویل می گیرد و شاید کمتر از دو 
ماه فرصت داشــته باشد تا بتواند یک تیم آماده و ششدانگ را راهی المپیک 

پاریس کند.
بنابراین با توجه به وضعیت موجود، او کار بسیار سختی در پیش دارد و باید 

دید چه برنامه ای در پیش می گیرد تا بتواند تیم را متحول کند.

شمشیربازی

تیم بعدی سردار 
به زودی مشخص می شود

به نظر می رسد سرنوشت سردار آزمون برای فصل بعد تا دو 
هفته دیگر مشخص شود.

به گزارش ایســنا، چند هفته مانده به پایان فصل فوتبال 
ایتالیا، مشخص شد که سردار آزمون فصل بعد در این تیم 
نخواهد بود و او به لورکوزن باز خواهد گشــت. رم سهمیه 
لیــگ قهرمانان را از دســت داد  و فصل بعد در لیگ اروپا 
بازی خواهد کــرد و به همین خاطر بــا توجه به کاهش 
ظرفیت مالی باشگاه برای پرداخت حق خرید ۱۲ میلیون 
یورویی مهاجم ایرانی اش، ســردار آزمون در ایتالیا نخواهد 
ماند. آرماند دورن، ایجنت فوتبالی گفت که وضعیت سردار 
آزمون نامشخص اســت. این ایجنت گفت: در حال حاضر 
هیچ چیز در مورد آینده ســردار مشخص نیست. ابتدا رم 
باید این موضوع را به طور رسمی حل کند. ما در دو هفته 

آینده بیش تر در مورد سردار خواهیم فهمید.
ســویا در تلاش اســت تا لورکوزن را متقاعــد کند اجازه 
پیوستن آزمون به تیم اندلسی را بدهد. با توجه به ترافیک 
حضور مهاجمان در لورکــوزن )ویکتور بونیفس، پاتریک 
شــیک، آدام هلوژک، امین ادلی( احتمالا سردار آزمون و 

سران لورکوزن به زودی برای جدایی به توافق برسند.
سردار که حضور در دو لیگ بوندسلیگا و سری آ را تجربه 
کرده اســت، ممکن اســت فصل بعد در لالیگا باشد و در 
صورتی که این انتقال نهایی شــود، ســردار اولین بازیکن 
ایرانی خواهد شــد که حضــور در ۳ لیگ معتبر جهان را 

تجربه کرده است.
آزمون در فصل جاری ۲۹ بــازی انجام داد، ۳ گل زد و ۴ 
پاس گل داد. سایت ترنسفرمارکت ارزش این بازیکن را ۱۰ 

میلیون یورو تخمین زده است.

بلاتکلیفی عجیب انتخابات تنیس

برگزاری انتخابات فدراسیون تنیس با تعویق روبرو شد و در 
حالی که تصور می شد مدت زمان آن نهایتا یک هفته باشد 

اما فعلا در بلاتکلیفی به سر می  برد.
به گزارش ایسنا، انتخابات فدراسیون تنیس ایران قرار بود 
اول خرداد برگزار شود اما وزارت ورزش و جوانان در نامه ای 
به فدراســیون تنیس اعلام کرد به دلیل شــهادت رییس 
جمهور  و همراهان در سانحه بالگرد، این انتخابات به تعویق 

افتاده است و اول خرداد برگزار نمی شود.
هیات رییسه فدراسیون تنیس نیز بلافاصله هفتم خرداد را 
برای برگزاری انتخابات پیشنهاد داد اما وزارت ورزش هیچ 

واکنشی به درخواست هیات رئیسه نشان نداد.
با توجه به اینکه همه چیز بــرای برگزاری انتخابات مهیا 
بوده، تصور می شد این تعویق نهایتا یک هفته ای باشد اما 
فعلا خبری از اعلام تاریخ از ســوی وزارت ورزش و جوانان 

نیست.
فدراسیون تنیس مسابقات دیویس کاپ را پیش رو دارد که 
۲۱ تا ۲۶ خرداد برگزار می شود. تیم تنیس ایران در گروه 
سه آسیا رقابت دارد و تیم اول هر گروه راهی پلی آف گروه 
دو جهانی می شــود. بنابراین رقابت حساسی برای تنیس 
ایران محسوب می شــود و بلاتکلیف ماندن فدراسیون در 

آستانه این مسابقه مهم اتفاق خوبی نیست.
با توجه به اینکه تمام کارهــای مربوط به انتخابات انجام 
شــده، بهتر است وزارت ورزش هر چه زودتر این انتخابات 
را برگزار کند تا فدراســیون در بلاتکلیفی وارد مهم ترین 

مسابقه پیش رویش نشود.
نکته قابل توجه این اســت دوره ریاســت داود عزیزی ۱۱ 
خرداد به پایان می رســد اما وزارت ورزش ۳۰ اردیبهشت 
سرپرســت تعیین کرد تا شائبه ای در انتخابات پیش نیاید 
و اینکه هنوز دوره ریاســت چهار ســاله عزیزی به پایان 
نرســیده و فدراسیون با سرپرســت  اداره می شود و از آن 
طرف انتخابات هم برگزار نمی شود، عجیب به نظر می رسد.
انتخابات تنیس دو کاندیدا دارد که داود عزیزی و اشــرف 

گنجویی کاندیداهای آن هستند.

در انتظار تصمیم هوملس

مدافع میانی ۳۵ ســاله ممکن اســت در صورت قهرمانی 
دورتموند در لندن، بازنشستگی خود را اعلام کند.

به گزارش ایســنا، دو اســطوره فوتبال آلمان ممکن است 
در تابستان امسال به سرنوشت مشابهی دچار شوند. تونی 
کروس و متس هوملس که در ســال ۲۰۱۴  قهرمانی در 
جام جهانی را به دســت آوردند، در فینال ومبلی برابر هم 
به میــدان خواهند رفت. کروس قرار اســت آخرین بازی 
باشــگاهی خودش را در این دیــدار انجام دهد و این اتفاق 

ممکن است برای هوملس نیز رخ دهد.
طبق گزارش بیلد، هوملس که قراردادش در سیگنال ایدونا 
پارک در ژوئن به پایان می رسد، هنوز تصمیمی برای آینده 
خود نگرفته است. با این حال، تصاویری که پس از آخرین 
هفته بوندسلیگا مخابره شــد، به خداحافظی او از فوتبال 

دامن زد.
به محض پایان بازی مقابل دارمشــتات، هوملس به دیرک 

دروازه تکیه زد و به نظر این بازی خداحافظی بود.

فوتبال

تنیس

خارجی
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کریســتیانو رونالدو با دو گلی که برابر 
الاتحاد به ثمر رساند، به رکورد تاریخی 
بیشترین تعداد گل در یک فصل از لیگ 
حرفه ای عربستان رسید و برای تیمش 

تاریخ ساز شد.
به گــزارش »ورزش ســه«، یکی از چندین 
با یک  فوتبــال عربســتان  الکلاســیکوی 
رکوردشــکنی بزرگ برای اسطوره پرتغالی 
همراه شــد. کریســتیانو رونالــدو با به ثمر 
رساندن دو گل برابر الاتحاد، شمار گل هایش 
را در این فصل به عدد ۳۵ رســاند تا با گذر 
از عبدالرزاق حمدالله، عنوان بیشترین گل در 
یک فصل از تاریخ رقابت های لیگ حرفه ای 

عربســتان را از آن خود کند. رونالدو در این 
مســابقه نیاز داشت که ســه مرتبه گلزنی 
کرد تــا بالاخره یکی از آنهــا مورد پذیرش 
قــرار بگیرد. او ابتدا در دقیقــه ۱۰ با فرار از 
عمق خط دفاعی الاتحاد و در گوشه محوطه 
جریمه صاحب توپ شد که شلیک تماشایی 
او به زیر طاق دروازه، به گل تبدیل شد ولی 
به دلیل حضور کریستیانو در آفساید، این گل 

رد شد.
او در دقیقه ۴۴ یک بار دیگر و در شــرایط 
آفساید گلزنی کرد. حرکت دیدنی سادیو مانه 
از سمت راســت و ارسال در عرض او مقابل 
دروازه به رونالدو رســید که او نیز به راحتی 

دروازه را باز کرد اما در لحظه ارسال مهاجم 
سنگالی، کریستیانو در آفساید حضور داشت 

و این گل نیز رد شد.
بالاخره در ســومین دقیقه از وقت های تلف 
شده بود که رونالدو موفق به گلزنی شد. پاس 
در عمق دیدنی محمد آل فتیل که از زمین 
خودی داده شــد، به رونالدو رسید که فوق 
ســتاره نیز پس از یک کنترل سینه دیدنی، 
تــوپ را وارد دروازه کرد تا بازی یک بر صفر 

شود.
کاپیتان النصر یک اخراجی نیز از تیم حریف 
گرفت. رونالدو روی یک فرار تند و تیز با گلر 
الاتحاد تک به تک شد که با خطای سویلم 
المنهالی سرنگون شد و داور نیز او را با کارت 
قرمز مستقیم اخراج کرد. دقایقی بعد، فوق 
ستاره توانست گل دوم را نیز به ثمر برساند.

ارسال کرنر مارسلو بروزوویچ به روی دروازه 
با ضربه ســر رونالدو همراه شد تا او بازی را 
دو بر صفر کرده و به یک رکورد خارق العاده 
دست یابد؛ او شمار گل هایش را در این فصل 
به عدد ۳۵ رســاند تا با گــذر از رکورد ۳۴ 
گل عبدالــرزاق حمدالله که در فصل ۲۰۱۸ 
– ۲۰۱۹ از خود بجا گذاشــته بود، به عنوان 

زننده بیشترین گل در یک فصل از تمام ادوار 
رقابت های لیگ عربستان دست یابد.

علاوه بر این، رونالدو بــا یازده پاس گل، به 
طور کلی روی ۴۶ گل النصر اثر مســتقیم 
گذاشــت تــا از رکــورد ۴۳ گل و پاس گل 
عبدالرزاق حمدالله عبور کرده و در این زمینه 

نیز رکورددار شود.
رونالــدو در دقیقه ۷۴ تعویض شــد تا برای 
دیدار حساس فینال جام حذفی برابر الهلال 
به اســتراحت بپردازد. البته او بدشانس بود، 
چرا که دقایقی بعد النصر صاحب یک ضربه 
پنالتی شد و اگر کریستیانو در زمین حضور 
داشت، می تونســت رکورد شخصی خود را 

بهبود ببخشد.
لازم به ذکر اســت که کریستیانو رونالدو به 
نخســتین بازیکن تاریخ تبدیل شــد که در 
چهار لیگ مختلف توانسته است عنوان آقای 
گلی را از آن خود کند. او پیش از این ســه 
مرتبه در لالیگای اســپانیا، یک بار در لیگ 
جزیره، یک بار در سری آ ایتالیا و حالا نیز در 
لیگ حرفه ای عربستان آقای گل شده تا در 
این زمینه نیز نامش را وارد کتاب رکوردهای 

دنیای فوتبال کند.

رونالدو بهترین گلزن تاریخ عربستان

مبارزه حسن یزدانی پس از ۸ ماه معرفی پرچمداران ایران در المپیک پاریس
ترکیب تیم های اعزامی کشتی 
آزاد و فرنگی ایران به تورنمنت 
مشخص  مجارستان  رنکینگ 

شد.
به گزارش ایسنا، تیم های کشتی 
آزاد و فرنگی ایــران در رقابتهای 
بین المللی کشــتی آزاد و فرنگی 
جام امره پولیــاک و وارگا یانوس 
مجارســتان کــه آخریــن رقابت 

رنکینگ اتحادیه جهانی کشتی در سال ۲۰۲۴ محسوب می شود، حضور خواهند یافت.
اســامی نفرات اعزامی به این رقابت ها که مسابقات کشــتی آزاد آن روزهای ۱۷ و ۱۸ و 

مسابقات کشتی فرنگی آن روزهای ۱۹ و ۲۰ خردادماه برگزار می شود،

 پرچمــداران کاروان ایران در 
بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس 

مشخص شدند.
به گزارش ایســنا، جلســه هیات 
با  اجرایــی کمیته ملــی المپیک 
حضور اعضا برگزار شد و پرچمداران 
کاروان ایــران در بازی های المپیک 
مشخص شدند. با تصمیم اعضا، ندا 
شهسواری از رشته تنیس روی میز 
و مهدی الفتی از رشته ژیمناستیک پرچمداران ایران در المپیک پاریس هستند. هم چنین 
قرار است فاطمه مجلل از رشته قایقرانی در مراسم اختتامیه پرچمدار کاروان ایران باشد.  در 
المپیک ۲۰۲۰ توکیو صمد نیکخواه بهرامی و هانیه رستمیان پرچمداران کاروان ایران بودند.


